
Møde med politikere og 

havneinteressenter 

 

 

Tirsdag den 24. september havde Hou Fællesforum indkaldt politikere og 

havneinteressenter til info- og debatmøde om den overordnede 

planlægning i Hou. I forbindelse med byrådets snarlige beslutning om 

salg af arealer på Hou Havn, opstår en væsentlig ændring af trafik- og 

parkeringsforhold i hele Hou by, særligt i sommerhalvåret. 

Hou’s repræsentanter fremhævede vores frygt for et parkeringskaos i 

byen, når store dele af Rallejet bliver bebygget. Politikerne blev opfordret 

til at tage mere hensyn til bestående kommune- og lokalplaner. Der blev 

også fremsat ønsker om borgerinddragelse i forbindelse med valg af 

projekt til bebyggelse af Rallejet. 

Mødet foregik i god ro og orden, politikerne lyttede opmærksomt, og vi 

håber at have bibragt dem mere viden, som kan føre til nogle gode 

beslutninger, når Hou’s fremtid er på dagsordenen i Odder Byråd. 
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